
Protokół Nr XVI

W  dniu  24  lipca  2012  r.  (  wtorek  )  o  godzinie  14:00  w  Sali  konferencyjnej 
Powiatowego Centrum Kształcenia Ustawicznego w Pucku odbyła się XVI zwyczajna sesja 
Rady Powiatu Puckiego.
Przewodniczący  Rady  Roman  Czerwiński  rozpoczął  obrady  wypowiadając  formułę: 
„Otwieram obrady XVI sesji Rady Powiatu Puckiego IV kadencji”.
Po  czym  powitał  radnych,  zebranych  gości,  przedstawicieli  Starostwa  oraz  media. 
Oświadczył,  że obecnych jest 18 radnych,  1 radny nieobecny usprawiedliwiony,  następnie 
stwierdził prawomocność obrad.
Lista obecności radnych oraz gości stanowi załącznik nr 1 do protokołu.
Przewodniczący Rady Roman Czerwiński poinformował radnych oraz zebranych gości, że 
radny Pan Andrzej Dzienisz chciałby złożyć podziękowania.
Radny Andrzej Dzienisz powiedział, że na poprzedniej sesji dziękował Panu Staroście za 
pomoc w organizacji festynu sportowego w szkole w Dębogórzu, gmina Kosakowo. W dniu 
dzisiejszym  został  upoważniony  przez  rodziców  oraz  zawodników  do  tego,  aby  złożyć 
podziękowania po czym wręczył Panu Staroście upominek. 
Starosta Wojciech Dettlaff podziękował  Radnemu Andrzejowi Dzienisz oraz pozostałym 
osobom  za  zorganizowanie  festynu,  którego  przewodnie  hasło  brzmiało  „Żyj  zdrowo  i 
sportowo”.  Starosta  dodał,  że  był  na  festynie  (w  plenerze)  w  siedzibie  firmy  Radnego 
Andrzeja Dzienisza. Na zakończenie wypowiedzi dodał, że należy życzyć sobie, aby wzorem 
tej inicjatywy, tego festyny wiele działo się w naszym powiecie oraz jeszcze raz podziękował 
za jego organizację.

Przyjęty porządek obrad:

1.Otwarcie sesji.
2.Stwierdzenie prawomocności obrad.
3.Przyjęcie protokołu z XV Sesji Rady Powiatu.
4.Sprawozdanie Starosty z prac Zarządu w okresie międzysesyjnym.
5.Interpelacje i zapytania.
6.Podjęcie uchwał w sprawach:
a)zmian w uchwale nr XII/91/2011 Rady Powiatu Puckiego z dnia  20 grudnia 2011 r.  w 
sprawie budżetu Powiatu Puckiego na rok 2012, zmienionej uchwałą nr XIII/101/2012 Rady 
Powiatu Puckiego z dnia 28 lutego 2012 r., uchwałą nr XIV/122/2012 z dnia 16 maja 2012 r. 
oraz uchwałą nr XV/136/2012 Rady Powiatu Puckiego z dnia 26 czerwca 2012 r.,
b)zmian w uchwale nr XII/92/2011 Rady Powiatu Puckiego z dnia 20 grudnia 2011 r.  w 
sprawie  przyjęcia  wieloletniej  prognozy finansowej  Powiatu  Puckiego na  lata  2012-2019, 
zmienionej  uchwałą  nr  XIII/102/2012  Rady  Powiatu  Puckiego  z  dnia  28  lutego  2012  r., 
uchwałą  nr  XIV/123/2012  z  dnia  16  maja  2012  r.  oraz  uchwałą  nr  XV/137/2012  Rady 
Powiatu Puckiego z dnia 26 czerwca 2012 r.,
c)udzielenia dotacji dla Gminy Miasta Puck,
d)przystąpienia  Powiatu  Puckiego  do  Realizacji  projektu:  „Podniesienie  atrakcyjności 
kształcenia zawodowego w Zespole Szkół Ponadgimnazjalnych w Kłaninie”,
e)wyrażenia zgody na przedłużenie umowy najmu części pomieszczenia znajdującego się w 
budynku Powiatowego Ośrodka Sportu Młodzieżowego w Pucku,
f)wyrażenia  zgody  na  przedłużenie  umowy  dzierżawy  pomieszczenia  znajdującego  się  w 
budynku I Liceum Ogólnokształcącego w Pucku,



g)wyrażenia  zgody  na  oddanie  w  najem  części  pomieszczeń  w  budynku  Powiatowego 
Centrum Kształcenia Ustawicznego w Pucku,
h)wyrażenia zgody na przedłużenie umowy najmu części pomieszczenia znajdującego się w 
budynku Zespołu Szkół Ponadgimnazjalnych w Pucku,
i)wyrażenia  zgody  na  przedłużenie  umowy  najmu  części  nieruchomości,  stanowiącej 
własność Powiatu Puckiego oddanej w trwały zarząd Zespołowi Szkół Ponadgimnazjalnych 
w Rzucenie,
j)wyrażenia  zgody  na  przedłużenie  umowy  najmu  części  nieruchomości,  stanowiącej 
własność Powiatu Puckiego oddanej w trwały zarząd Zespołowi Szkół Ponadgimnazjalnych 
w Rzucewie,
k)wyrażenia  zgody  na  przedłużenie  umowy  dzierżawy  części  nieruchomości,  stanowiącej 
własność Powiatu Puckiego oddanej w trwały zarząd Zespołowi Szkół Ponadgimnazjalnych 
w Rzucewie,
l)odpowiedzi  na  skargę  wniesioną  przez  ABRUKO sp.  z  o.o.  na  uchwałę  Rady Powiatu 
Puckiego Nr XIV/133/2012 z dnia 16 maja 2012 r. w sprawie uznania wezwania do usunięcia 
naruszenia prawa za nieuzasadnione,
ł)odpowiedzi  na  skargę  wniesioną  przez  ABRUKO sp.  z  o.o.  na  uchwałę  Rady Powiatu 
Puckiego Nr XIV/134/2012 z dnia 16 maja 2012 r. w sprawie uznania wezwania do usunięcia 
naruszenia prawa za nieuzasadnione.
7.Odpowiedzi na interpelacje i zapytania.
8.Komunikaty.
9.Zakończenie obrad.

AD.3)
Przewodniczący Rady Roman Czerwiński  oświadczył,  że do czasu rozpoczęcia sesji nie 
zgłoszono uwag do protokołu, następnie zgodnie ze statutem poddał pod głosowanie protokół 
z XV sesji Rady Powiatu Puckiego.
Protokół został przyjęty jednogłośnie.

AD.4)
Przewodniczący  Rady  Roman  Czerwiński  przeszedł  do  kolejnego  punktu  i  poprosił 
Starostę o przedstawienie sprawozdania z prac Zarządu Powiatu w okresie międzysesyjnym.
Starosta  Wojciech  Dettlaff przedstawił  sprawozdanie,  które  stanowi  załącznik  nr  2  do 
protokołu.
Starosta dodał,  że w dniach od 16 lipca 2012 r.  do dnia  19 lipca 2012 r.  uczestniczył  w 
wyjeździe  do  dwóch  elektrowni  jądrowych  w  Hiszpanii  (Vandellos  i  Asco).  Pierwsza 
elektrownia  jest  nadbrzeżna,  znajduje  się  nad  brzegiem  morza  w  odległości  około  200 
metrów, druga położona jest 50 km bardziej na północ i jest elektrownią jądrową nad rzeką. 
W  niedalekiej  odległości  od  elektrowni  są  dostępne  plaże,  ośrodki  wypoczynkowe, 
zabudowania.  Starosta  wraz  z  Wójtem  Tadeuszem  Puszkarczukiem  rozmawiali  z 
mieszkańcami,  którzy  mieszkają  w  tym  rejonie  od  lat,  lub  też  sprowadzili  się  przed 
dziesięcioma, piętnastoma laty i im te elektrownie nie przeszkadzają. Na zakończenie Starosta 
dodał,  że  w późniejszym  okresie  poświęci  się  więcej  czasu  na  opracowanie  powyższego 
tematu w formie opracowania pisemnego lub ustnego oraz, że jeżeli ktoś chciałby uzyskać 
więcej informacji to jest do dyspozycji.

Na tym zakończono pkt 4 porządku obrad.



AD.5)
W  kolejnym  punkcie  Przewodniczący  Rady  Roman  Czerwiński poprosił  radnych  o 
składanie interpelacji i zapytań.
Przewodniczący Rady Roman Czerwiński przekazał głos radnemu Brunonowi Ceszke.
Radny Brunon Ceszke powiedział, że na ostatniej sesji Rady Gminy Puck obecny był Pan 
Starosta, gdzie podczas interpelacji radny Józef Białk poruszył sprawę zapadnięć,  które są 
coraz większe na drodze pomiędzy Łebczem a Gnieżdżewem. Radny Brunon Ceszke chciałby 
się dowiedzieć, kiedy nastąpi naprawa tej drogi. Kontynuując temat tej drogi radny poruszył 
po  raz  kolejny  temat  odwodnienia  drogi  w  Łebczu  na  wysokości  przystanku  na 
wybudowaniach. Podczas większych opadów deszczu prawie ¾ szerokości drogi jest zalane 
wodą i ludzie stojący na przystanku nie mają szans wybronienia się przed wodą. Dodał, że 
wadliwie  zostało  wykonane  odwodnienie.  Kolejny  zapytanie  także  dotyczy  drogi,  radny 
chciałby się dowiedzieć, kiedy będzie naprawa drogi Łebcz – Starzyński Dwór.

Na tym zakończono pkt 5 porządku obrad.

AD. 6a)
Przewodniczący Rady Roman Czerwiński przedstawił uzasadnienie do projektu uchwały w 
sprawie zmian w uchwale nr XII/91/2011 Rady Powiatu Puckiego z dnia 20 grudnia 2011 r. w 
sprawie budżetu Powiatu Puckiego na rok 2012, zmienionej uchwałą nr XIII/101/2012 Rady 
Powiatu Puckiego z dnia 28 lutego 2012 r., uchwałą nr XIV/122/2012 z dnia 16 maja 2012 r. 
oraz uchwałą nr XV/136/2012 z dnia 26 czerwca 2012 r. po czym stwierdzi, że podczas prac 
Komisji stwierdzono błędy w uzasadnieniu.  Błędy zostały poprawione.  Następnie poprosił 
Przewodniczących Komisji o przedstawienie opinii dotyczącej projektu w/w uchwały.
Przewodniczący Komisji ds. Budżetu i Gospodarki Rady Powiatu Puckiego  Włodzimierz 
Olszewski oświadczył, że Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały.
Przewodniczący Komisji ds. Edukacji, Kultury i Sportu Rady Powiatu Puckiego  Tadeusz 
Muża oświadczył, że Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały.
Następnie w związku z brakiem pytań  Przewodniczący Rady Roman Czerwiński poddał 
pod głosowanie projekt w/w uchwały.
Uchwała została przyjęta jednogłośnie.
Uchwała otrzymała numer XVI/144/2012  z dnia 24 lipca 2012 r.
Uchwała stanowi załącznik nr 3 do protokołu.

AD. 6b)
Przewodniczący Rady Roman Czerwiński przedstawił uzasadnienie do projektu uchwały w 
sprawie zmian w uchwale nr XII/92/2011 Rady Powiatu Puckiego z dnia 20 grudnia 2011 r. w 
sprawie przyjęcia wieloletniej prognozy finansowej Powiatu Puckiego na lata 2012 – 2019, 
zmienionej  uchwałą  nr  XIII/102/2012  Rady  Powiatu  Puckiego  z  dnia  28  lutego  2012  r., 
uchwała nr XIV/123/2012 z dnia 16 maja 2012 r. oraz uchwała nr XV/137/2012 z dnia 26 
czerwca 2012r.  Przewodniczący Rady dodał,  że  do uchwały dołączone  zostały zmienione 
załączniki. Następnie poprosił Przewodniczących Komisji o przedstawienie opinii dotyczącej 
projektu w/w uchwały.
Przewodniczący Komisji ds. Budżetu i Gospodarki Rady Powiatu Puckiego  Włodzimierz 
Olszewski oświadczył, że Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały.
Przewodniczący Komisji ds. Edukacji, Kultury i Sportu Rady Powiatu Puckiego  Tadeusz 
Muża oświadczył, że Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały.
Następnie w związku z brakiem pytań  Przewodniczący Rady Roman Czerwiński poddał 
pod głosowanie projekt w/w uchwały.
Uchwała została przyjęta jednogłośnie.



Uchwała otrzymała numer XVI/145/2012 z dnia 24 lipca 2012 r.
Uchwała stanowi załącznik nr 4 do protokołu.

AD.6c)
Przewodniczący Rady Roman Czerwiński przedstawił uzasadnienie do projektu uchwały w 
sprawie udzielenia dotacji dla Gminy Miasta Puck. Dodał, że dotyczy to dotacji w wysokości 
50% kosztów remontu  nawierzchni  ronda  „Solidarności”  w Pucku,  jednak nie  więcej  nić 
60.000 zł. Następnie poprosił Przewodniczących Komisji o przedstawienie opinii dotyczącej 
projektu w/w uchwały.
Przewodniczący Komisji ds. Budżetu i Gospodarki Rady Powiatu Puckiego  Włodzimierz 
Olszewski oświadczył, że Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały.
Następnie w związku z brakiem pytań  Przewodniczący Rady Roman Czerwiński poddał 
pod głosowanie projekt w/w uchwały.
Uchwała została przyjęta jednogłośnie.
Uchwała otrzymała numer XVI/146/2012 z dnia 24 lipca 2012 r.
Uchwała stanowi załącznik nr 5 do protokołu.

AD. 6d)
Przewodniczący Rady Roman Czerwiński przedstawił uzasadnienie do projektu uchwały w 
sprawie przystąpienia  Powiatu Puckiego do realizacji  projektu „Podniesienie  atrakcyjności 
kształcenia  zawodowego w Zespole Szkół  Ponadgimnazjalnych  w Kłaninie”.  Dodał,  że  w 
związku  z  wymaganiami,  które  dotyczą  używania  pełnej  nazwy  szkoły  „Zespół  Szkół 
Ponadgimnazjalnych im. St. Staszica w Kłaninie” Pan Sekretarz rozda nowe uzasadnienie, 
które uzupełnione zostało o pełne zwroty.  Następnie poprosił Przewodniczących Komisji o 
przedstawienie opinii dotyczącej projektu w/w uchwały.
Przewodniczący Komisji ds. Budżetu i Gospodarki Rady Powiatu Puckiego  Włodzimierz 
Olszewski oświadczył, że Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały.
Przewodniczący Komisji ds. Edukacji, Kultury i Sportu Rady Powiatu Puckiego  Tadeusz 
Muża oświadczył, że Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały.
Następnie w związku z brakiem pytań  Przewodniczący Rady Roman Czerwiński  poddał 
pod głosowanie projekt w/w uchwały.
Uchwała została przyjęta jednogłośnie.
Uchwała otrzymała numer XVI/147/2012 z dnia 24 lipca 2012 r.
Uchwała stanowi załącznik nr 6 do protokołu.

AD. 6e)
Przewodniczący Rady Roman Czerwiński przedstawił uzasadnienie do projektu uchwały w 
sprawie wyrażenia zgody na przedłużenie umowy najmu części pomieszczenia znajdującego 
się  w  budynku  Powiatowego  Ośrodka  Sportu  Młodzieżowego  w  Pucku.  Przewodniczący 
Rady powiedział,  że  jest  cały cykl  uchwał  dotyczących  wyrażenia  zgody na przedłużenie 
umów, a więc normowanie stanu prawnego. Dodał, że Rada Powiatu wyraża tylko zgodę, a 
nie zawiera umów. Rada nie rozpatruje tego na co podpisana jest umowa, nie decyduje także 
o  tym,  co  jest  szkodliwe  a  co  nie.  Od tym co  jest  szkodliwe  powinni  wiedzieć  rodzice, 
dyrektor  oraz  rada  rodziców.  To  oni  powinni  takie  tematy  rozpoznawać.  Dodał,  że  ma 
nadzieję, iż dyrektorzy będą podchodzić odpowiedzialnie do tych tematów. 
Następnie poprosił Przewodniczących Komisji o przedstawienie opinii dotyczącej projektu w/
w uchwały.
Przewodniczący Komisji ds. Edukacji, Kultury i Sportu Rady Powiatu Puckiego  Tadeusz 
Muża oświadczył, że Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały.



Przewodniczący Komisji ds. Budżetu i Gospodarki Rady Powiatu Puckiego  Włodzimierz 
Olszewski oświadczył, że Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały.
Następnie w związku z brakiem pytań  Przewodniczący Rady Roman Czerwiński  poddał 
pod głosowanie projekt w/w uchwały.
Uchwała  została  przyjęta  większością  głosów:  „za”  opowiedziało  się  13  radnych,  5 
radnych „wstrzymało się” od głosu.
Uchwała otrzymała numer XVI/148/2012 z dnia 24 lipca 2012 r.
Uchwała stanowi załącznik nr 7 do protokołu.

AD. 6f)
Przewodniczący Rady Roman Czerwiński przedstawił uzasadnienie do projektu uchwały w 
sprawie wyrażenia zgody na przedłużenie umowy dzierżawy pomieszczenia znajdującego się 
w  budynku  I  Liceum Ogólnokształcącego  w  Pucku  po  czym  poprosił  Przewodniczących 
Komisji o przedstawienie opinii dotyczącej projektu w/w uchwały.
Przewodniczący Komisji ds. Budżetu i Gospodarki Rady Powiatu Puckiego  Włodzimierz 
Olszewski oświadczył, że Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały.
Przewodniczący Komisji ds. Edukacji, Kultury i Sportu Rady Powiatu Puckiego  Tadeusz 
Muża oświadczył, że Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały.
Następnie w związku z brakiem pytań  Przewodniczący Rady Roman Czerwiński  poddał 
pod głosowanie projekt w/w uchwały.
Uchwała została przyjęta jednogłośnie.
Uchwała otrzymała numer XVI/149/2012 z dnia 24 lipca 2012 r.
Uchwała stanowi załącznik nr 8 do protokołu.

AD. 6g)
Przewodniczący Rady Roman Czerwiński przedstawił uzasadnienie do projektu uchwały w 
sprawie wyrażenia zgody na oddanie w najem części pomieszczeń w budynku Powiatowego 
Centrum Kształcenia Ustawicznego w Pucku po czym poprosił Przewodniczących Komisji o 
przedstawienie opinii dotyczącej projektu w/w uchwały.
Przewodniczący Komisji ds. Budżetu i Gospodarki Rady Powiatu Puckiego  Włodzimierz 
Olszewski oświadczył, że Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały.
Przewodniczący Komisji ds. Edukacji, Kultury i Sportu Rady Powiatu Puckiego  Tadeusz 
Muża oświadczył, że Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały.
Następnie w związku z brakiem pytań  Przewodniczący Rady Roman Czerwiński  poddał 
pod głosowanie projekt w/w uchwały.
Uchwała została przyjęta jednogłośnie.
Uchwała otrzymała numer XVI/150/2012 z dnia 24 lipca 2012 r.
Uchwała stanowi załącznik nr 9 do protokołu.

AD. 6h)
Przewodniczący Rady Roman Czerwiński przedstawił uzasadnienie do projektu uchwały w 
sprawie wyrażenia zgody na przedłużenie umowy najmu części pomieszczenia znajdującego 
się  w  budynku  Zespołu  Szkół  Ponadgimnazjalnych  w  Pucku  po  czym  poprosił 
Przewodniczących Komisji o przedstawienie opinii dotyczącej projektu w/w uchwały.
Przewodniczący Komisji ds. Budżetu i Gospodarki Rady Powiatu Puckiego  Włodzimierz 
Olszewski oświadczył, że Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały.
Przewodniczący Komisji ds. Edukacji, Kultury i Sportu Rady Powiatu Puckiego  Tadeusz 
Muża oświadczył, że Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały.
Następnie w związku z brakiem pytań  Przewodniczący Rady Roman Czerwiński  poddał 
pod głosowanie projekt w/w uchwały.



Uchwała  została  przyjęta  większością  głosów:  „za”  opowiedziało  się  12  radnych,  6 
radnych „wstrzymało się” od głosu.
Uchwała otrzymała numer XVI/151/2012 z dnia 24 lipca 2012 r.
Uchwała stanowi załącznik nr 10 do protokołu.

AD. 6i)
Przewodniczący Rady Roman Czerwiński przedstawił uzasadnienie do projektu uchwały w 
sprawie wyrażenia zgody na przedłużenia umowy najmu części nieruchomości, stanowiącej 
własność Powiatu Puckiego oddanej w trwały zarząd Zespołowi Szkół Ponadgimnazjalnych 
w Rzucewie po czym poprosił Przewodniczących Komisji o przedstawienie opinii dotyczącej 
projektu w/w uchwały.
Przewodniczący Komisji ds. Budżetu i Gospodarki Rady Powiatu Puckiego  Włodzimierz 
Olszewski oświadczył, że Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały.
Przewodniczący Komisji ds. Edukacji, Kultury i Sportu Rady Powiatu Puckiego  Tadeusz 
Muża oświadczył, że Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały.
Następnie w związku z brakiem pytań  Przewodniczący Rady Roman Czerwiński  poddał 
pod głosowanie projekt w/w uchwały.
Uchwała została przyjęta jednogłośnie.
Uchwała otrzymała numer XVI/152/2012 z dnia 24 lipca 2012 r.
Uchwała stanowi załącznik nr 11 do protokołu.

AD. 6j)
Przewodniczący Rady Roman Czerwiński przedstawił uzasadnienie do projektu uchwały w 
sprawie wyrażenia zgody na przedłużenia umowy najmu części nieruchomości, stanowiącej 
własność Powiatu Puckiego oddanej w trwały zarząd Zespołowi Szkół Ponadgimnazjalnych 
w Rzucewie po czym poprosił Przewodniczących Komisji o przedstawienie opinii dotyczącej 
projektu w/w uchwały.
Przewodniczący Komisji ds. Budżetu i Gospodarki Rady Powiatu Puckiego  Włodzimierz 
Olszewski oświadczył, że Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały.
Przewodniczący Komisji ds. Edukacji, Kultury i Sportu Rady Powiatu Puckiego  Tadeusz 
Muża oświadczył, że Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały.
Następnie w związku z brakiem pytań  Przewodniczący Rady Roman Czerwiński  poddał 
pod głosowanie projekt w/w uchwały.
Uchwała została przyjęta jednogłośnie.
Uchwała otrzymała numer XVI/153/2012 z dnia 24 lipca 2012 r.
Uchwała stanowi załącznik nr 12 do protokołu.

AD. 6k)
Przewodniczący Rady Roman Czerwiński przedstawił uzasadnienie do projektu uchwały w 
sprawie wyrażenia zgody na przedłużenia umowy najmu części nieruchomości, stanowiącej 
własność Powiatu Puckiego oddanej w trwały zarząd Zespołowi Szkół Ponadgimnazjalnych 
w Rzucewie po czym poprosił Przewodniczących Komisji o przedstawienie opinii dotyczącej 
projektu w/w uchwały.
Przewodniczący Komisji ds. Budżetu i Gospodarki Rady Powiatu Puckiego  Włodzimierz 
Olszewski oświadczył, że Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały.
Przewodniczący Komisji ds. Edukacji, Kultury i Sportu Rady Powiatu Puckiego  Tadeusz 
Muża oświadczył, że Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały.
Następnie w związku z brakiem pytań  Przewodniczący Rady Roman Czerwiński  poddał 
pod głosowanie projekt w/w uchwały.
Uchwała została przyjęta jednogłośnie.



Uchwała otrzymała numer XVI/154/2012 z dnia 24 lipca 2012 r.
Uchwała stanowi załącznik nr 13 do protokołu.

AD. 6l)
Przewodniczący Rady Roman Czerwiński przedstawił uzasadnienie do projektu uchwały w 
sprawie odpowiedzi na skargę wniesioną przez ABRUKO sp. z o.o. na uchwałę Rady Powiatu 
Nr  XIV/133/2012  z  dnia  16  maja  2012  r.  w  sprawie  uznania  wezwania  do  usunięcia 
naruszenia  prawa  za  nieuzasadnione.  Przewodniczący  Rady  powiedział,  że  w  związku  z 
faktem, iż w/w projekt uchwały dotyczy ABRUKO upoważnia się Wiceprzewodniczącego 
Rady Powiatu Michała Kohnke do reprezentowania Rady Powiatu Puckiego w postępowaniu 
przed Wojewódzkim Sądem Administracyjnym w Gdańsku w sprawie odpowiedzi na skargę 
oraz udzielania dalszych pełnomocnictw radcy prawnemu lub adwokatowi, w tym także do 
reprezentowania  Rady  Powiatu  w  postępowaniu  w  tej  sprawie  przed  Naczelnym  Sądem 
Administracyjnym. 
Następnie w związku z brakiem pytań  Przewodniczący Rady Roman Czerwiński  poddał 
pod głosowanie projekt w/w uchwały.
Uchwała  została  przyjęta  większością  głosów:  „za”  opowiedziało  się  10  radnych,  8 
radnych „wstrzymało się” od głosu.
Uchwała otrzymała numer XVI/155/2012 z dnia 24 lipca 2012 r.
Uchwała stanowi załącznik nr 14 do protokołu.

AD. 6ł)
Przewodniczący Rady Roman Czerwiński przedstawił uzasadnienie do projektu uchwały w 
sprawie odpowiedzi na skargę wniesioną przez ABRUKO sp. z o.o. na uchwałę Rady Powiatu 
Nr XIV/134/2012 z dnia 16 maja 2012 r. uznania wezwania do usunięcia naruszenia prawa za 
nieuzasadnione. 

Przewodniczący Rady Roman Czerwiński przekazał głoś radnemu Zygmuntowi Dudek.
Radny Zygmunt Dudek chciałby się dowiedzieć, czy prawidłowo jest, że jeżeli upoważniamy 
Wiceprzewodniczącego  Rady  do  reprezentowania  Rady  Powiatu  Puckiego,  czy 
Wiceprzewodniczący Rady może być także zobowiązany do wykonania tej uchwały – chodzi 
konkretnie o pkt 2 § 1.
Przewodniczący Rady Roman Czerwiński  odpowiedział,  że zapis ten jest konsekwencją 
dyskusji na poprzedniej sesji.
Następnie w związku z brakiem pytań  Przewodniczący Rady Roman Czerwiński  poddał 
pod głosowanie projekt w/w uchwały.
Uchwała  została  przyjęta  większością  głosów:  „za”  opowiedziało  się  10  radnych,  8 
radnych „wstrzymało się” od głosu.
Uchwała otrzymała numer XVI/156/2012 z dnia 24 lipca 2012 r.
Uchwała stanowi załącznik nr 15 do protokołu.

Na tym zakończono pkt 6 porządku obrad.

AD. 7)
Przewodniczący Rady Roman Czerwiński przekazał głoś Staroście Wojciechowi Dettlaff.
Starosta Wojciech Dettlaff powiedział, że temat dróg jest bardzo często poruszany nie tylko 
na sesjach, ale także każdego dnia w urzędzie i praktycznie „nie schodzi” z biurka Starosty. 
Dlatego też na każdej sesji obecny jest dyrektor Zarządu Drogowego dla Powiatu Puckiego i 
Wejherowskiego Pan Janusz Nowak. Starosta powiedział,  że jeżeli  chodzi o przystanek w 
Łebczu  na  wybudowaniach  trzeba  będzie  się  temu  dokładnie  przyjrzeć.  Gwarantuje,  że 



pojawią się tam odpowiednie osoby – fachowcy -, które dokładnie zbadają tą sprawę. Starosta 
powiedział,  że  bardzo się  cieszy,  iż  na sesji  obecny jest  Wójt  Tadeusz  Puszkarczuk oraz 
Przewodniczący  Rady,  gdyż  bardzo  ważny  jest  temat  drogi  Łebcz-Starzyński  Dwór. 
Następnie poinformował, że w przypadku drogi Łebcz-Starzyno po przetargu okazało się, że 
najkorzystniejsza oferta przewyższa zaplanowane środki o kwotę 110.000 zł, a niżeli kwota, 
która  była  zaplanowana  w  budżecie  na  remont  powyższej  drogi.  Starosta  poprosił,  aby 
szczegóły przedstawił dyrektor Zarządu Drogowego dla Powiatu Puckiego i Wejherowskiego 
Janusz Nowak.
Dyrektor Janusz Nowak powiedział, że jeżeli chodzi o drogę Łebcz-Gnieżdżewo to droga ta 
była budowana 7, 8 lat temu. Po trzech latach okazało się, że w miejscach, gdzie kiedyś były 
wyrywane pniaki powstały tz. zapadliska, czyli w tym miejscu ugina się asfalt. Kilka razy , 
gdy jeszcze istniała firma, która wykonywała te prace droga ta była remontowana poprzez 
wycinanie złej nawierzchni i uzupełnianie tych miejsc nową nawierzchnią. W obecnym czasie 
dalej to postępuje, jednak nie zagraża bezpieczeństwu drogowemu. Jeżeli chodzi o komfort 
jazdy, to z pewnością jest to odczuwalne. Dyrektor Janusz Nowak dodał, że jeżeli zapadliska 
będą się pogłębiały to zarząd drogowy wykona naprawy we własnym zakresie.
Następnie dyrektor Janusz Nowak przeszedł to tematu odwodnienia w Łebczu. Powiedział, że 
jest  to  także  stary  temat,  sprzed  kilku  lat.  Odwodnienie  budowała  Skanska  w  ramach 
modernizacji całego odcinka drogi w stronę Jastrzębiej Góry. Dyrektor powiedział, że były 
już wykonywane naprawy.  Jednak podczas  dużych  opadów deszczu woda nadal  stała.  W 
związku  z  powyższym  zrobiono  kratkę  ściekową oraz  rowek,  aby  woda  mogła  spływać. 
Niestety przy intensywnych opadach deszczu nawet kratka ściekowa nie jest w stanie przyjąć 
tak dużej ilości wody. Aby to zlikwidować należy założyć nowa kratkę na zatoce i dodatkowo 
odprowadzić kolektorem. Dyrektor powiedział, że w tym roku nie stać zarządu drogowego na 
wykonanie tych prac. Dodał, że jeżeli będzie taka potrzeba to zadanie to zostanie ujęte w 
przyszłym  roku.  Dyrektor  Janusz  Nowak  powiedział,  że  jeżeli  chodzi  o  drogę  Łebcz-
Starzyński Dwór to przetarg odbył się pod koniec czerwca. Z ofertą zarząd drogowy zwiazany 
jest do dnia 28 lipca br. Po otwarciu ofert okazało się, że najkorzystniejszą ofertę przedstawiła 
firma  Skanska  310.000  zł,  jednak  tak  jak  powiedział  Starosta  brakuje  nam  110.000  zł. 
Dyrektor Janusz Nowak powiedział, że jest to wspólne zadanie z gminą. W czwartek Wójt 
Gminy Puck ma posiedzenie komisji i na nich okaże się, czy znajdą się brakujące środki. 
Dodał, że w tym tygodniu wszystko powinno się rozstrzygnąć, czy robimy, czy odstępujemy 
od remontu tejże drogi. 

Przewodniczący Rady Roman Czerwiński przekazał głos radnemu Brunonowi Ceszke
Radny Brunon Ceszke powiedział, że jeżeli chodzi o odwodnienie to uważa, że zostało ono 
źle wyprofilowane, kratka ściekowa jest za wysoko.
Dyrektor  Janusz  Nowak powiedział,  że  faktycznie  kratka  ściekowa  jest  trochę  wyżej. 
Dlatego też przy krawężniku zrobiony jest rowek, który umożliwia spływanie wody do kratki. 
Dodał, że nie jest to różnica 10 czy też 15 cm, aby stało tam tyle wody. Zdaniem dyrektora 
jest to różnica 2, 3 cm. Jeżeli są duże ulewy, to woda momentalnie zbiera się w krawężniku. 
Dodał, że w zatoce można usytuować kratkę.

Na tym zakończono pkt 7 porządku obrad.

AD. 8)
Przewodniczący Rady Roman Czerwiński  poinformował zebranych, iż Parafia Rzymsko-
Katolicka  w  Żarnowcu  zaprasza  na  uroczystości  odpustowe  ku  czci  św.  Anny.  Jest  to 
jubileuszowa X wodno-piesza  pielgrzymka  z  Nadola  do  Żarnowca.  Program uroczystości 
stanowi załącznik nr 16 do protokołu.



Przewodniczący Rady Roman Czerwiński  przekazał głos Wiceburmistrzowi Miasta Puck 
Zenonowi Dettlaff.
Wiceburmistrz  Zenon  Dettlaff  podziękował  Radzie  Powiatu  za  podjęcie  uchwały  nr 
XVI/146/2012 w sprawie udzielenia  dotacji  dla Gminy Miasta Puck. Dodał,  że dotacja ta 
pozwoli na uporządkowanie kolejnej części miasta. 

Przewodniczący  Rady  Roman  Czerwiński  przekazał  głos  Wójtowi  Gminy  Puck 
Tadeuszowi Puszkarczuk.
Wójt Tadeusz Puszkarczuk  powiedział,  że ma na uwadze drogę powiatową,  tą  na którą 
zabrakło 110.000 zł. W gminie został rozstrzygnięty przetarg na chodnik Smolno – Brzezino. 
Z tego co Wójtowi wiadomo zostały jeszcze pieniądze,  zostały także pieniądze  z  dróg w 
gminie Krokowa.

Na tym Przewodniczący Rady Roman Czerwiński zakończył sesję wypowiadając słowa: 
„Zamykam posiedzenie XVI sesji Rady Powiatu Puckiego IV kadencji”.

Protokołowała
Sylwia Myslisz


